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 Kuortaneen kunta ja Kuortaneen Urheiluopistosäätiö omistavat kumpikin 50 %:sti 

Kuortaneen Areena Oy:n. Yhtiön hallitus on kokouksessaan 19.2.2025 käsitellyt 
yhtiön tilinpäätöksen vuodelta 2024 sekä talousarvion vuodelle 2025. 

 
 Yhtiön tulos vuodelta 2024 on hieman negatiivinen, mutta rahoitusalijäämien 

osalta tilanne on ongelmallinen. Kertyneiden rahoitusalijäämien johdosta yhtiölle 
on muodostunut maksuvalmiusongelma. Yhtiön toiminnallinen tulos on ollut 
useana viime vuosista positiivinen, mutta se ei riitä tällä hetkellä rahoituskuluihin. 
Tilanne on väliaikainen, sillä lainat loppuvat vuonna 2026. Tällöin tilanne 
helpottuu. 

 
 Yhtiöjärjestyksen 12 §:n mukaan yhtiökokous päättää yhtiön osakkailta perittävistä 

hoito- ja rahoitusvastikkeista. Vastaavasti yhtiön hallitus määrää niiden maksuajan 
ja -tavan. Lisäksi yhtiöjärjestyksen 13 §:ssä todetaan yhtiökokouksessa 
käsiteltävistä asioista, kuten toimenpiteistä, joihin vahvistetun taseen mukainen 
tulos antaa aihetta sekä vahvistetaan osakkailta mahdollisesti perittävien hoito- ja 
rahoitusvastikkeiden perusteet ja määrät. 

 
 Tulevan yhtiökokouksen asialistalla tulee olemaan käsittelyssä yhtiön 

rahoitustilanteen ratkaiseminen. Tämän hetken näkymän mukaan yhtiö tarvitsee 
maksuvalmiustilanteen ratkaisemiseksi 90.000 euroa (omistajat 45.000 euroa + 
45.000 euroa) siihen asti, kunnes yhtiön kumulatiivinen rahoitusylijäämä on 
plussalla. Yhtiön tekemän laskelman mukaan tämä tilanne olisi tulossa vuonna 
2031. 

 
 Kuortaneen Areena Oy:n rahoitustilannetta on käsitelty kunnanhallituksen 

iltakouluissa 3.3.2025 ja 10.3.2025. Jälkimmäisessä näistä on asiaa ollut 
alustamassa yhtiön toimitusjohtaja. Kunnanhallitukselle on lähetetty 24.2.2025 
Kuortaneen Areena Oy:n asiaa koskeva kirje, yhtiön tilinpäätös vuodelta 2024 
sekä yhtiön talousarvio vuodelle 2025. 

 
 Kuortaneen Urheiluopistosäätiö on käsitellyt asiaa alustavasti hallituksensa 

kokouksessa 21.3.2025. 
 
 Asian valmistelua on jatkettu kunnanhallituksen iltakoulujen jälkeen. Tämän 

hetken suunnitelmana on, että asia tuodaan kunnanhallituksen ja edelleen 
kunnanvaltuuston päätettäväksi keväällä 2025. Tätä ennen on tarpeellista 
kuitenkin selvittää erilaisia kehittämistoimia yhtiön toimintaa ja taloutta koskien, 
joita myös kunnanhallituksen keskusteluissa on tuotu ehdotuksina esille. 
Kunnanhallitukselle on lähetetty oheismateriaalina luonnos kirjeestä yhtiön 
hallitukselle toimenpiteitä koskien.  
 
 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Teemu Puolijoki 
 
Päätösehdotus: Kunnanhallitus 

1) antaa kokouksessa käsiteltävän mukaisen kirjeen Kuortaneen Areena Oy:n 
hallitukselle koskien yhtiön toiminnan ja talouden kehittämistä 
2) päättää, että asian valmistelua jatketaan yhteistyössä kunnan, Kuortaneen 
Urheiluopistosäätiön ja Kuortaneen Areena Oy:n kesken. 

 
Päätös: Ehdotus hyväksyttiin. 
 



Riikka Varila, Urheiluopistosäätiön hallituksen jäsenenä, Jukka Rantanen, 
Kuortaneen Areena Oy:n hallituksen jäsenenä ja Annu Ridanpää-Taittonen, 
Urheiluopistosäätiön työntekijänä ilmoittivat esteellisyytensä ja poistuivat 
kokouksesta tämän asian käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi 19:00-19:17. 

  
Lisätietojen antaja Kunnanjohtaja Teemu Puolijoki, teemu.puolijoki@kuortane.fi, 050 406 6645 
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